

# MAKE A DIFFERENCE!



## Primary Worker/Kimisinaw: Correctional Officer II:

### Correctional Service Canada (CSC)

Various work locations

### CX-02 - Primary Worker/Kimisinaw

### INDETERMINATE

\$70,958 to \$89,068

**Who can apply:** Persons residing in Canada, and Canadian citizens and Permanent residents abroad.

**Work environment:** We believe that our employees are the cornerstone of achieving our goals. This is why we offer them a positive and inclusive work environment that is worthy of their dedication and professionalism. We promote career advancement by providing opportunities to develop and acquire new skills and competencies. We value diversity as well as the use of both official languages (English/French).

For further information on the department, work environment, careers at CSC and application process, please visit our website at <https://www.canada.ca/en/correctional-service/you-csc/working-csc.html>



For all current positions open to the public, visit the GC Jobs portal on [www.jobs.gc.ca](http://www.jobs.gc.ca) regularly.

### ESSENTIAL EDUCATION:

A secondary school diploma (high school), or a satisfactory score on the Public Service Commission test\* approved as an alternative to a secondary school diploma, or successful completion of a provincially/territorially approved secondary school equivalency test.

\*A federal government equivalency test arranged by CSC

### ASSET EXPERIENCE:

- Recent and extensive experience in performing correctional operational duties in a CSC institutional environment.
- Experience working in a correctional, policing, security, military, or emergency response environment.
- Experience working with vulnerable people in a work or volunteer environment (i.e. homeless, long-term care, people in conflict with the law).
- Experience working with ethnocultural or Indigenous peoples, communities or organizations.

Other qualifications to be evaluated throughout the recruitment process.

**Candidates must successfully complete the CSC Correctional Training Program (CTP).\*\***

\*\*<https://www.canada.ca/en/correctional-service/services/you-csc/working-csc/apply-job.html#step-10>



Correctional Service  
Canada

Service correctionnel  
Canada

Canada

# FAITES UNE DIFFÉRENCE !



## Intervenant(e) de première ligne/Kimisinaw : Agent(e) correctionnel(le) II :

### Service correctionnel Canada (SCC)

Divers lieux de travail

### CX-02 - Intervenant(e) de première ligne/Kimisinaw

### INDÉTERMINÉ

70 958 \$ à 89 068 \$

**Qui est admissible** : Personnes résidant au Canada ainsi que les citoyens canadiens et résidents permanents à l'étranger.

**Milieu de travail** : Nous croyons que nos employés sont la pierre angulaire de l'atteinte de nos objectifs. C'est pourquoi nous leur offrons un environnement de travail positif et inclusif, digne de leur dévouement et de leur professionnalisme. Nous favorisons l'avancement professionnel en offrant des occasions de développer et d'acquérir de nouvelles aptitudes et compétences. Nous valorisons la diversité ainsi que l'usage des deux langues officielles (Français/Anglais).

Pour de plus amples renseignements sur l'organisation, l'environnement de travail, les carrières au sein du SCC et le processus de mise en candidature, veuillez visiter notre site Web à <https://www.canada.ca/fr/service-correctionnel/services/scc-vous/travailler-scc.html>

### ÉTUDES ESSENTIELLES :

Diplôme d'études secondaires (école secondaire) ou des résultats satisfaisants au test\* approuvé par la Commission de la fonction publique à titre d'alternative à un diplôme d'études secondaires; ou la réussite à un test d'équivalence aux études secondaires approuvé par une province ou un territoire.

\*Un test d'équivalence du gouvernement fédéral organisé par le SCC

### EXPÉRIENCE CONSTITUANT UN ATOUT :

- Vaste et récente expérience des tâches liées aux opérations correctionnelles en établissement au sein du SCC.
- Expérience dans les milieux suivants : correctionnel, services policiers, services de sécurité, domaine militaire ou intervention d'urgence.
- Expérience avec des personnes vulnérables dans un contexte de travail ou de bénévolat (c.-à-d, personnes sans-abri, soins de longue durée, des personnes qui ont des démêlés avec la loi).
- Expérience de travail avec les collectivités ou les organismes ethnoculturels ou Autochtones.

D'autres qualifications seront évaluées lors du processus de recrutement.

**Les candidat(e)s doivent compléter avec succès le Programme de formation correctionnelle (PFC) du SCC.\*\***

\*\*<https://www.canada.ca/fr/service-correctionnel/services/scc-vous/travailler-scc/postulez-emploi-scc.html#etape-10>



Pour connaître tous les postes ouverts au public, consultez régulièrement le portail Emplois GC sur [www.emplois.gc.ca](http://www.emplois.gc.ca)



Service correctionnel  
Canada

Correctional Service  
Canada

Canada